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Skolebestyrelsesmøde i Ikast 
torsdag den 24/8 kl. 18.30 – 21.30 

(BEMÆRK: BESTYRELSESFOTO FRA KL. 18.00) 
 

Torsdag 24/8 NO Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Ole 

Mandag18/9 IS Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Liselotte 

Lørdag 7/10 NO Bestyrelsesdag kl. 9-15 

Torsdag 2/11 IS Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Elsebeth 

Onsdag 6/12 NO Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Allan 

Torsdag 11/1 IS Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Lene 

Mandag 5/2 NO Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Stella 

Tirsdag 12/3 IS Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Heidi 

Onsdag 3/4 NO Skolebestyrelsesmøde – Medplanlægger Allan 

Tirsdag 2/5 IS Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Stella 

Mandag 3/6 NO Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Liselotte 

 
(BEMÆRK: BESTYRELSESFOTO FRA KL. 18.00) 

Afbud: Stella, Liselotte og elevrådet 
 

Pkt: Tid: Indhold: Bilag: 

  Præsentation  

 
18.30 
– 
19.00 

Siden sidst (almen og special) 
- SFO og børnehave 
Isenvad børnehaven: Stort fald i børnetal og derfor har der været reduktion i 
personalet. Det blev klaret ved naturlig afgang og der blev i stedet behov for at 
ansætte en ny i en midlertidig stilling. Der er nu fire ansatte til at dække dagen. 
Der er ikke udsigt til, at børnetallet stiger de næste år. Der søges en ekstra 
bevilling. 
 
Isenvad SFO 
Der er søgt en ekstra pædagog pga. en særlig opgave. 
Der har været sommerferiepasning. I første omgang var der tilmeldt 120 
elever, men der kom godt 80 elever. Der var positive tilbagemeldinger. Det er 
en god ramme for feriepasning. 
 
Nordre SFO: 
Der har også været reduktion i personalet, nogle har skiftet job og en er på 
orlov. Det betød, at der skulle ansætte to pædagoger, et par 
pædagogmedhjælpere og en flex-jobber. 
0.klasse er i SFO i stamklassen, så de kan lære stedet godt at kende. 
Juniorklubben er godt fyldt op, så der tænkes mange aktiviteter ud af huset 
eller hallen. 
Klubben, special-SFO for de store elever, er kommet retur til deres gamle 
lokale. 
 
- Skole   
Isenvad: 
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Der er kommet nye børn henover sommerferien. Desuden er der kommet en 
kommunal specialopgave. Det har betydet, at man har kunnet fastholde 
personalet. 
Alle er kommet godt i gang. Der er en del nye børn i indskolingen. 
 
Der er arrangeret opstartsture for begge afdelinger. 
 
Nordre:  
Alle er kommet godt i gang, så hjulene ruller med alle typer af opgaver. 
 
Der har været afviklet jubilæumsfest for nuværende og tidligere ansatte. Ca. 90 
deltager. Det var en rigtig god fest. 
 
Jubilæum for nuværende børn, forældre og søskende samt ansatte d. 31. 
august. Arrangementet foregår både ude og inde, så der ønskes godt vejr. 
 
VISO-konsulent har holdt oplæg om sundhed, seksualitet og familie 
Ledelsen og en ansat deltog i temadag om LGBT+. Fokus - hvordan kan der 
arbejdes med emnet i skolen. 
 
- SGU og specialområdet 
Der er godt gang i både SGU og specialklasserne. 
 
- Forældregruppen  
Intet  

1. 19.00 
- 
19.10 

Nyt fra elevråd  
Intet pga. afbud. 
Der er kommet ny kaptajn for elevrådet på Nordre. 

 

 

2. 19.10 
– 
19.20 

Foreløbig info om skolefest i Isenvad 
Uge 20 om torsdagen. Der bliver en emneuge op til. 
Der er ønske om, at forældrene står for nogle aktiviteter. 
Elevrådet står for en slikbod og personalet står for mad. 

 

3. 19.20 
– 
19.50 

Udarbejde princip for udvidet meddelelsesbog 
(Ny elevplan for elever i særligt tilbud) 
Nordre Skole er pilotskole ift. at afprøve den udvidede meddelelsesbog.  
Der er forsøgsperiode frem til oktober, hvor udvalgte baser- og specialklasser 
skal afprøve den nye model.  
Fra august 2024 skal alle skoler anvende den nye meddelelsesbog. 

x 

  Kaffe  

 20.05 
– 
21.10 

Lave budgethøringssvar 
Stikord til høringssvar: 

- Økonomien til lønudgiften ift. St. Bededag 
- Konverterer midler fra selskabsskatten til projektmidler fx 

kompetenceløft herunder vikarudgiften. IBK skal også være Danmarks 
bedste skole for alle børn. 

- Genindfører puljer til almen og special, som skolerne og institutioner. 
- Bruge midler til projekter der gør en forskel ind i driften, så det bliver til 

levende ting i stedet for ”døde” ting. 
- Hvad betyder det, at man vil lave en indsats ift. sygefravær. Hvor og 

Mail 
18/8 
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hvordan støtter man op personalet? 
- Det er vigtigt, at rørarbejdet på Nordre bliver gennemført og udskiftet af 

tagpap. 
- Det er vigtigt, at der sættes midler af til en udvidet og særlig indsats ift. 

udsatte familier – gerne tidligt i et forløb. Både ift. alder og tidspunkt i et 
forløb. 

- Anvende midler til at lave en undersøgelse af tildelingsmodellen. Der 
skal også være midler til at implementere en ny model i en 
overgangsperiode. 

- Fokus på trivsel for alle børn og unge. 
- Hvorfor er der mere i kommunekassen end de anbefalede 200 mio. 
- Fortsat fokus på læsning og læseløft – og faglighed i det generelt. 

 
Nordre vil indsende ønske at få lavet en ny garderobe til SFO 1.  

6. 21.10 
– 
21.20 

Personalesager 
Orientering. 

 
 

7.  21.20 
– 
21.25 

Opslag til AULA 
 
Begge skoler er kommet godt i gang efter sommerferien. Nu ruller hjulene. 
Der er lavet budgethøringssvar. 
  
Isenvad: Fælles sommerferiepasning i SFO- en succes. 
Skolefest i uge 20 er ved at blive planlagt. 
 
Nordre: Deltager i pilotprojekt vedr. udvidet meddelelsesbog for udvalgte 
baser og specialklasser. Fra august 2024 skal alle benytte platformen easyIQ. 
Har haft oplæg vedr. læseplan for sundhed, seksualundervisning og 
familiekundskab – herunder LGBT+ 

 

8.  Evt.  
Hvordan er det lige med lejrskoleprincippet og den anbefaling, der er til 
beløbet, som forældrene skal spare op til lejrskole? I princippet står der 300 kr. 

- Kan der laves noget, så der er ikke er bliver for stor forskel på klasserne 
og nogen kommer ind i 7. kl. uden penge og andre har en masse penge. 

 

 

Punkter til kommende møder: 
Juni-evaluering af refleksvest (NO) 
Drøftelse af muligheder og udvikling af idrætsprofil 


